



Benny & The Flybynitters – Watch Yourself

Benny Peters: Vocals, Guitar
 Attilio Vecchio: Bass
 Andrew Lindsay: Drums
 Dean Hilson: Saxophons
 James Black: Piano
 Alex Howroyd: Saxophons

Heimatland: Australien

Brandneues Studioalbum des australischen Rhythm'n'Blues-Quintetts um Sänger und Gitarrist BENNY PETERS auf RHYTHM BOMB - CD im dreiteiligen 4c-Digifile. Mit ihren ersten Alben 'Jet Propelled Daddy' (2001), 'Be Good Or Be Gone' (2003) und 'Hey Now' (2007) hat die in Melbourne ansässige Formation die Messlatte im Oldschool-Rhythm'n'Blues bereits sehr hoch gehängt. Traumhaft stilischer huldigt die Band den schwarzen US-40er und 50er Jahren, als wären diese nie vorbeigegangen. Mit 'Watch Yourself' präsentieren BENNY PETERS (Gesang, Gitarre), ATTILIO VECCHIO (Kontrabass), ANDREW LINDSAY (Schlagzeug), DEAN HILSON (Saxophon), JAMES BLACK (Piano) und ALEX HOWROYD (Saxophon) jetzt endlich elf neue Songs, die zudem allesamt aus der Feder der Band stammen.

Tracklist:

- | | |
|---------------------------|-------------------|
| 1. Next Time I'll Listen | 7. Texas Bound |
| 2. Crazy Crazy Baby | 8. Watch Yourself |
| 3. Take Off Mama | 9. Pork Chops |
| 4. Bennnys Bop | 10. Drink It Up |
| 5. Can't Get Along | 11. Mina's Blues |
| 6. The Blues Is A Feeling | |



EAN

PROKENSILENCE 20004



4 260072 723375

RELEASE NR.: RBR-5837X
 LABEL: Rhythm Bomb Records
 GENRE: Rhythm'n'Blues
 TRACKS: 11
 FORMAT: CD deluxe ecopac

Here comes the brandnew studio recordings of aussie Rhythm and Blues legend BENNY PETERS ! Its just 9 years ago that he released his studio album „Hey Now“ ! Time flies ! But good news for all fans of 1950s Rhythm and Blues, Benny continues to deliver a amazing authentic masterpiece – and he returned to his roots after two records recorded in Texas, he recorded this platter back in Australia with a bunch a great musicians out of the Melbourne roots scene. All songs are selfpenned by the band. Benny is a amazing singer, guitar player and songwriter ! If you are not familiar with his earlier work you should definately keep an eye on his record „THE MANY SIDES OF“ which contains 20 great songs from the first three platters 'Jet Propelled Daddy' (2001), 'Be Good Or Be Gone' (2003) und 'Hey Now' (2007). So whats 9 years waiting if the results is that fantastic ? Hopefully Benny will come up with new recordings earlier next time ...